
                                          ZÁPIS 

z mimořádného shromáždění vlastníků jednotek Společenství vlastníků jednotek 
domu v Hradci Králové, ulice Jungmannova 1443-1448, konaného dne 25. října 
a 26. října 2016 ve chodech 1444 a 1446 od 18,00 hodin

Jediný bod programu, který se týkal zachování provozu obchodu s potravinami.

Tato schůze se konala v reakci na  stížnosti zasílané od manželů Kratochvílových vchod 1447, 
3 patro, ohledně kouření jak v prostorách obchodu, ve skladu, tak před obchodem.

Účast na schůzi byla 53,69 %
pro zachování obchodu bylo 96,3 % z účastněných
proti zachování obchodu bylo 3,7 % z účastněných

Na schůzi vystoupil předseda SVJ ing. Karásek, který přečetl stížnosti zasílané od manželů 
Kratochvílových ohledně kouření jak v prostorách obchodu, ve skladu, tak před obchodem.

Tyto stížnosti byly vylepovány na skříňky ve všech vestibulech v měsíci červenci
a srpnu 2016.

Předseda SVJ ing. Karásek přítomné informoval, že na schůzi výboru SVJ dne 5. září 2016
již bylo jednáno, že dodatek ke smlouvě o nájmu obchodu bude vypracován, čeká se, jak 
dopadne hlasování o zachování obchodu s potravinami.

Požadavek manželů Kratochvílových ze vchodu 1447, 3. patro, na zákaz kouření před 
obchodem nebude akceptován a to z důvodu, že pozemek ve vlastnictví SVJ před obchodem 
není předmětem pronájmu dle „Smlouvy o pronájmu obchodu“.

Zde je posloupnost všech stížností i reakce výboru SVJ na tyto stížnosti, celkem na pěti 
stránkách.







Vyjádření výboru SVJ k výhradám, které uveřejnila Mgr. Kratochvílová ve všech
                                  vchodech na vývěskách ve vestibulu

Výbor SVJ opakovaně prohlašuje, že v obchodě ani ve skladových prostorech které
náleží k obchodu se nekouří.
Pakliže Mgr. Kratochvílová tvrdí opak, ať doloží důkazy pro své tvrzení.
Dále upozorňujeme, že Mgr. Kratochvílová přednesla stížnost na kouření pouze 2x
a to v roce 2011 a 2016. Ostatní stížnosti, které Mgr. Kratochvílová přednesla výboru 
SVJ, se netýkaly kouření, ale provozu obchodu (hlučnost návozu zboží, nepořádek před 
obchodem).
V roce 2011 před obchodem nejvíce kouřili pivaři a pili pivo, ty se podařilo z okolí 
obchodu vytěsnit k prostoru transformátorové stanice za objektem SVJ.
Jedno z uvedených řešení navrhovaných Mgr. Kratochvílovou je zrušení obchodu.
Uvedený návrh byl již projednáván na shromáždění vlastníků bytových jednotek v roce 
2015.
Nikdo z přítomných nesouhlasil s návrhem na zrušení obchodu.
Výbor SVJ obdržel mandát pro svoji činnost na shromáždění vlastníků bytových 
jednotek.
Menšinové požadavky některých vlastníků bytových jednotek nelze uskutečnit bez 
projednání na schůzi shromáždění vlastníků bytových jednotek.

Výbor SVJ reaguje na návrh Mgr. Kratochvílové ze dne 11.7.2016.

K bodu č.1 – do dodatku nájemní smlouvy výbor SVJ zapracuje zákaz kouření jak 
v obchodě tak ve skladu.
Požadavek zákazu kouření v okolí nejméně 30 metrů od obchodu není v kompetenci 
výboru SVJ ani nájemce obchodu, protože se jedná o veřejné prostranství, které je 
v majetku magistrátu města Hradce Králové.
K bodu č.2 – návrh na přemístění obchodu do jiných nebytových prostor není možný 
z důvodů technických a finančních.
O nebytové prostory (obchodu) se zajímali i jiní nájemci, kteří zde chtěli provozovat 
hernu nebo prodej lihovin a piva.
Na nabídky těchto nájemců výbor SVJ nereagoval.

                                                                                           Výbor SVJ

Zapsala: Lenka Hovadová dne 22. srpna 2016






